
UNIVERZITET CRNE GORE 
Biotehnički fakultet 
Broj: 07-777/3 
Podgorica, 09.03.2020. godine 
 

 

ZAPISNIK 

sa 15. sjednice petog saziva Vijeća Biotehničkog fakulteta održane 02.03.2020. godine sa 
početkom u 13,00 časova u sali za sastanke (br. 02) 

 
Sjednici su prisustvovali: prof. dr Božidarka Marković, prof. dr Snježana Hrnčić, prof. dr Sanja 
Radonjić,  prof. dr Zoran Jovović, prof. dr Miomir Jovanović, prof. dr Aleksandra Despotović, dr 
Ranko Prenkić, prof. dr Dragoljub Mitrović, prof. dr Ranko Popović, prof. dr Jelena Latinović, dr 
Momčilo Radulović, prof. dr Djina Božović, prof. dr Mirjana Bojanić - Rašović, prof. dr Biljana 
Lazović, prof. dr Aleksandar Odalović, prof. dr Nedeljko Latinović, dr Radisav Dubljević, dr Tatjana 
Popović, doc. dr Ana Topalović, doc. dr Mirko Knežević, doc. dr Igor Pajović, mr Miljan Joksimović, 
Kristina Roganović, Filip Bušković, Aleksandar Đurđevac,  Tatjana Nikolić i Batrić Matijašević.  
 
Sjednici nisu prisustvovali: dr Slavko Mijović, prof. dr Gordana Šebek, prof. dr Radmila Pajović-
Šćepanović, prof. dr Nataša Mirecki, prof. dr Slavko Mirecki, prof. dr Vučeta Jaćimović, prof. dr 
Milan Marković, doc. dr Milić Čurović, dr Dušica Radonjić i Saša Roćen.  

Sjednicom je predsjedavala: prof. dr Božidarka Marković, dekan Fakulteta 

Zapisnik je vodio: Slavko Pešović, sekretar Fakulteta 

Utvrđeno je postojanje kvoruma, jer je prisustvovalo  27 od 37 članova Vijeća. 

 
Vijeće je usvojilo sljedeći   
 

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Vijeća Fakulteta od 12.02.2020. godine  

2. Razmatranje  izvještaja i utvrđivanje predloga za izbor u akademsko zvanje po Biltenu 
UCG br. 485 0d 24.01.2020. godine 

3. Utvrđivanje predloga za strukturu prijemnog ispita na master studijama na Biotehničkom 
fakultetu 

4. Informacije 

5. Razno 
 

………………………………………………. 

 
Tačka 1.  

 
Nakon što je  Dekan upoznala članove Vijeća sa sadržinom primjedbi koje je za ovu tačku dnevnog 
reda dostavila prof. dr Aleksandre Despotović neposredno pred sjednicu i diskusije po tim 
primjedbama,  Zapisnik sa 14. sjednice petog saziva Vijeća Fakulteta od 12.02.2020. godine 
usvojen  je većinom glasova (24 ZA i 4 PROTIV), uz zaključak da se konačni tekst Predloga 
izmjena nastavnih planova na osnovnim i master studijskim programima Biotehničkog fakulteta 
koji je poslat prema Senatu UCG dostavi članovima Vijeća najkasnije do kraja narednog dana.    



 
Tačka 2.  

 

Nakon razmatranja  izvještaja recenzenata za izbor u akademsko zvanje po Biltenu UCG br. 485 
od 24.01.2020. godine Vijeće je jednoglasno donijelo Odluku (glasali članovi vijeća u 
akademskom i naučnom zvanju): 

Predlaže se Senatu Univerziteta Crne Gore da dr Nedeljka Latinovića izabere u akademsko 
zvanje redovni profesor za oblast Zaštita bilja na Biotehničkom fakultetu. 

 
Tačka 3. 

 
Nakon opsežne rasprave o inicijalom predlogu strukture prijemnog ispita radi implementacije 
istih u Pravilnik o bližim uslovima, kriterijumima i postupku upisa u prvu godinu master studija 
Vijeće je jednoglasno donijelo Odluku:  

 
Za implementaciju u Pravilnik o bližim uslovima, kriterijumima i postupku upisa u prvu godinu 
master studija Univerziteta Crne Gore, predlaže se sljedeća struktura prijemnog ispita: 
 

- Za upis master studijskih programa akreditovanih na Biotehničkom fakultetu prijemni ispit se 
polaže iz  dvije do tri odgovarajuće stručne oblasti (oblast može podrazumijevati grupu 
premeta);  

- Prijemni ispit se polaže pismeno, a odgovoranje na pitanja se vrši izborom tačnog odgovora 
(zaokruživanjem) i/ili u formi slobodnog  odgovora;  

- Prijemni ispit nosi 40% od ukupnog broja poena, a uspjeh ostvaren na osnovnim studijama 
nosi 60% ukupnog broja poena;  

- Student na prijemnom ispitu, mora da ostvari najmanje 50% poena da bi stekao pravo 
rangiranja,  odnosno potencijalnog upisa;  

- Pitanja za prijemni ispit svojom suštinom moraju jasno odražavati gradivo, odnosno 
odabrane stručne oblasti sa osnovnih studija, a u uputstvu za polaganje prijemnog ispita 
jasno naznačiti literaturne izvore u kojima su sadržani odgovori na pitanja. 

 
Tačka 4.  

 
Prodekan za nauku je upoznala Vijeće da su u toku i da se očekuju konkursi za finansiranje 
naučno istraživaćkih projekate i da je potrebno da zaintersovani prate njihovo objavljivanje preko 
sajta Ministarstva nauke, Univerzitera i Fakulteta.  

 
Tačka 5. 

 
U okviru ove tačke dati su odgovori na  pitanja koja su imali članovi Vijeća.  
 
Kako je dnevni red iscrpljen sjednica je zaključena u 13,50 časova. 
 
 
   SEKRETAR                            PREDSJEDNIK VIJEĆA 

Slavko Pešović, dipl. pravnik                         Prof. dr Božidarka Marković  

 


